
Protokoll fört vid årsmöte i Halmstads Riksteaterförening på Strandgatan 20 den 19 mars 2023 

1. Mötets öppnande 

Teaterföreningens ordförande Ulrika Andersson öppnade mötet och hälsade alla 

välkomna. 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Jan-Olof Johansson valdes till ordförande för årsmötet och Anita Mellberg valdes till 

sekreterare. 

3. Val av två protokolljusterare, tillika rösträknare 

Linnea Ytterlid och Anne Annfält valdes till protokolljusterare, tillika rösträknare. 

4. Godkännande av dagordningen 

Årsmötet godkände dagordningen 

5. Årsmötets stadgeenliga utlysande 

Ulrika Andersson upplyste att mötet hade utlysts via mejl och sms samt via hemsidan en månad före 

mötet. Verksamhetsberättelsen och Förvaltningsberättelsen fanns tillgängliga på 

föreningens hemsida en vecka före mötet. 

Årsmötet fann att kallelsen skett i enlighet med stadgarna. 

6. Fastställande av röstlängd 

Antalet röstberättigade medlemmar antecknades. Röstlängden fastställdes. Närvarande 

personer står längst ned i protokollet. 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Ulrika Andersson föredrog verksamhetsberättelsen: 

Årsmötet godkände berättelsen. 

8. Styrelsens ekonomiska redovisning 

Kassör Elisabeth Wetoft-Petersson föredrog den ekonomiska redovisningen som lades 

till handlingarna. 

Föreningens ekonomi har påverkats genom att sjukdom hos artister och ensembler tvingat oss att 

ställa in tre föreställningar med kort varsel och det har även drabbat gymnasieelever. Dessutom har 

två livesända operor rån Metropolitan måst ställas på grund av för få sålda biljetter. Det har 

inneburit en del kostnader då Folkets hus och parker enligt avtal tar ut en sändningsavgift trots att 

föreställningarna ställts in. 

9. Revisionsberättelse 

Revisor Peter Nofors föredrog revisionsberättelsen. 

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret och godkände den 

ekonomiska redovisningen.



En anledning till den goda ekonomin är att föreningen under 2022 har måst ställa in ett antal 

föreställningar på grund av sjukdom i ensemblen och även på grund av alltför få sålda biljetter 

11. Fastställande av medlemsavgift för andra än enskilda medlemmar 

Medlemsavgift för föreningar, organisationer och företag fastställdes till 100 kronor per 

år. 

12. Verksamhetsplan för 2023 

Ulrika Andersson föredrog verksamhetsplanen för 2023. Föreningsarbetet sker precis som tidigare 

ideellt av styrelseledamöterna, som har olika ansvarsområden. Med stöd av kulturnämnden kommer 

föreningen att erbjuda ett gediget och varierat program; tio lunchteatrar med både musik- och 

teaterprogram samt minst åtta större produktioner på Halmstad teater och mindre uppsättningar på 

bygdegårdar samt livesända operor från Metropolitan. 

Vi fortsätter samarbetet med Monica Ledel som är lönebidragsanställd på 3096. Föreningen kommer 

fortsätta nyttja Falkenbergs föreningsråd i ekonomiska frågor. Eftersom föreningen riskerar stå utan 

kassör efter årsmötet så är samarbetet med Falkenbergs föreningsråd extra viktigt. 

Föreningen fortsätter dela kontor med Riksteatern Halland på Wepace, Linjegatan 3 i Halmstad. 

För att kunna göra ett bra jobb behöver föreningen fler aktiva ledamöter i styrelsen samt finna ett 

sätt att få tillbaka teaterpubliken efter pandemin. Vi har alltså ett gediget men roligt arbete framför 

OSS. 

I övrigt se bilaga med verksamhetsplanen 2023. 

Årsmötet godkände planen. 

13. Val av kassör i föreningen 

Elisabeth Wetoft Petersson avgår som kassör och vi tackar henne för allt arbete under alla hennes år 

i föreningen. 

Årsmötet gav styrelsen i uppdrag att lösa tillsättningen av ny kassör. 

14. Val av styrelsemedlemmar i föreningen 

a) Ulrika Andersson, omval 1 år 

b) Anita Mellberg, omval 1 år 

c) Veronica Brock, omval 2 år 

d) Sara Högdin, nyval 2 år 

e) Linnea Ytterlid, nyval 1 år 

Georgia Kronkvist; Josette Andersson och Kenneth Andersson sitter kvar ett år. 

15. Val av två revisorer med ersättare 

Årsmötet valde Peter Nofors (omval) och Kerstin Persson (omval) till revisorer samt Barbro Eriksson 

som ersättare 

16. Val av valberedning 

Årsmötet valde Jan Olof Johansson (omval) till valberedningen på ett år. 

17. Förslag från medlemmarna



Inga inkomna skriftliga förslag fftån medlemmar men Barbro Eriksson väckte frågan angående om 

Halmstad teaters framtid som teater- och konferenscenter. Just antal konferenser har ökat i antal de 

senaste åren och man stänger därför teatern för ombyggnation mellan mars och oktober 2024. 

Figarosalen kommer dock att vara tillgänglig. Barbro Eriksson önskar att teaterföreningens styrelse 

tar kontakt med politiker gällande Halmstads Teater. Halmstad saknar teaterscener och nytillkomna 

Najaden är byggd för musikföreställningar. Mötet diskuterade behovet av att alla hjälps åt att nå ut 

till fler besökare till Halmstad teater. 

18. Mötet avslutas 

Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat. 

Närvarolista, tillika röstlängd: 

Styrelsen: 

Kenneth Andersson 

Josette Andersson 

Ulrika Andersson 

Georgia Kronkvist 

Anita Mellberg 

Elisabeth Wetoft Petersson 

Monica Ledel (avlönad) 

Valberedningen: Jan-Olof Johansson 

Revisor: Peter Nofors 

Övriga medlemmar: Anne Annfält, Bodil Andersson, Barbro Ericsson, Harry Eriksson, Inger 

Holmström, Berit Lundberg, Kerstin Persson, och Linnea Ytterlid 

AA 

Ada Pere De TF 

Sekreterare Anita Mellberg 

Justerare Linnea Ytterlid Justerare Anne Annfält 
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